

Title (en)
Shelf made by folding a blank, notably of corrugated cardboard, and display shelves comprising at least one of said shelf

Title (de)
Regalboden in zusammengefaltetem Zuschnitt, insbesondere in Wellpappe, und ein Schauregal mit mindestens einem solchen Regalboden

Title (fr)
Etagère formée par pliage d'un flan notamment en carton ondulé, et meuble-présentoir comprenant au moins une telle étagère

Publication
EP 1532901 A1 20050525 (FR)

Application
EP 02291332 A 20020530

Priority
EP 02291332 A 20020530

Abstract (en)
The shelf (2) has two large panels (31, 32) formed by cutting, grooving and folding a flong paper, and separated by a band (33). The band is delimited by two folding lines spaced at a distance such that after folding the panels one above the other, along the two folding lines, a space (71) is formed between the panels. A rigid batten (70) passes through the space from one side of shelf to another side.

Abstract (fr)
L'étagère est destiné à être associée à des montants et doit recevoir des articles pour leur stockage et/ou leur présentation. Elle est caractérisée en ce qu'elle est formée par pliage d'un flan de carton ou matière similaire découpé et rainé pour présenter deux grands panneaux (31 et 32) séparés par un bandeau (33) délimité par deux lignes de pliages écartées d'une distance suffisante pour qu'après pliage des grands panneaux (31 et 32) suivant ces deux lignes, l'un (32) au-dessus de l'autre (31), il subsiste entre eux un espace (71) dans lequel doit être placé un renfort rigide continu (70) traversant ledit espace (71) d'un côté à l'autre de l'étagère. <IMAGE>

IPC 1-7
A47F 5/11

IPC 8 full level
A47F 5/11 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47F 5/116 (2013.01)

Citation (search report)
• [XY] US 5366100 A 19941122 - MAGLIONE STEPHAN T [US]
• [Y] DE 19954833 A1 20010517 - STABERNACK GMBH GUSTAV [DE]
• [Y] US 4519319 A 19850528 - HOWLETT ROBERT J [US]
• [YD] US 2805909 A 19570910 - SAM DERMAN
• [A] EP 0968674 A1 20000105 - NEOPAC [FR]

Cited by
US2011303625A1; FR2954066A1; DE102010052074B4; DE102013114017A1; DE102013114017B4; DE202014102903U1; WO2007042591A1;
WO2011083214A1; EP1459650B1; EP2515717B1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE TR

DOCDB simple family (publication)
EP 1532901 A1 20050525

DOCDB simple family (application)
EP 02291332 A 20020530